
 

 

 
 

Interpellation av Linnéa Vinge (SD) till borgarrådet Jan Jönsson om att äldre kvinnor i 

hemlöshet är en växande grupp 

 

Medier har nyligen rapporterat om hur antalet äldre kvinnor över 70 år som lever i hemlöshet 

ökar stadigt. Detta väckte frågor under Socialnämnden den 18 februari och förvaltningen 

svarade då nämnden att detta inte stämde, utan att man avser gå ut med en rättning till 

medierna. Den 24 februari har man inte gått ut med någon rättning. 

 

Kvinnor och äldre är extra utsatta i denna redan utsatta situation. Därför är det viktigt att 

staden tar situationen på mycket stort allvar om det stämmer att allt fler äldre kvinnor hamnar 

i hemlöshet. 

 

1. Stämmer det att antalet äldre hemlösa kvinnor ökar och vad tror socialborgarrådet 

att det i sådana fall beror på? 

2. Om det inte stämmer, varför har socialborgarrådet sagt att detta är ett problem som 

staden sett komma? 

(https://sverigesradio.se/sida/artikel.aspx?programid=103&artikel=7409682)  

3. Vad gör Stockholms stad för att minska hemlöshet bland äldre och i synnerhet 

äldre kvinnor? 

https://sverigesradio.se/sida/artikel.aspx?programid=103&artikel=7409682

